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Независно удружење новинара Србије се мора борити против лоше репутације
новинара, а паралелно са тим и за стварање друштва у коме јавна критичка реч не
повлачи неминовно и последице, изјавио је за недељник Време нови председник НУНС
Славиша Лекић.

  

  

Медијски систем у Србији, овакав какав је, један је од најнеодговорнијих друштвених
ентитета, а политичка арена, оваква каква је, феноменалан је амбијент за "жутаре" који
су у стигматизовању толико екстремно сурови да се чак и ја запањим, а мене је тешко
шокирати, рекао је Лекић.

  

Више није у питању таблоидизација медија, сматра Лекић, већ таблоидиотизација
Србије, а то превазилази ингеренције новинарских и медијских удружења.

  

Лекић указује да се ових дана одвија "једна чуда прича", јер је у тим који ради на изради
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нове Медијске стратегије државни секретар у Министарству културе и информисања
Нино Брајовић, некадашњи челник Удружења новинара Србије, испред "медијских
удружења" кооптирао Љиљану Смајловић, садашњу председницу УНС.

  

О томе појма немају ни НУНС, ни АНЕМ, ни Локал прес, ни Асоцијација медија. Урадили
су чак и Закон о информисању пре него што је завршен рад на Медијској стратегији, што
је својеврстан нонсенс. Нама иза леђа припремили су и "два решења" за Танјуг, фирму
која не постоји, предочио је Лекић.

  

(Фонет) 
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